
Rada starostov mesta Košice 

 

 

Zápisnica 

z 50. rokovania Rady starostov v Košiciach,  zo dňa 24. 6. 2010 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 

 

 Rokovanie otvoril a viedol Daniel Rusnák, predseda Rady starostov mesta 

Košice. V úvode rokovania bolo prítomných 13 starostov, čo je väčšina, konštatoval 

preto, že Rada starostov je uznášania schopná. 

 

K programu rokovania 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Program rokovania starostovia dostali spolu 

s pozvánkou s tým, že by mali prejednať aj tie body, ktoré boli v programe 

predchádzajúcej Rady starostov, ktorá nebola schopná uznášania, t. j. ďalších 6 

materiálov. Vyzval prítomných, aby predniesli pozmeňujúce návrhy. 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske – Pre zrýchlenie rokovania navrhol, aby 

kolegovia povedali, ku ktorému bodu sa chcú vyjadriť a o ostatných by sa 

vôbec nemuseli baviť. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pre zrýchlenie rokovania je to iste prínos. 

 

p. Betuš, starosta MČ Sídlisko -Ťahanovce – Navrhol zaradiť bod Zmena linkového 

vedenia MHD. Dôvod je ten, že sa opäť niečo stalo bez ich vedomia. Má 

v mestskej časti katastrofálnu situáciu, keď ľudia napádajú starostu a on sa 

o ničom vopred nedozvie. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov -  Keďže žiadne iné návrhy na doplnenie 

programu neodzneli dal o ňom hlasovať s tým, aby bol predradený bod 3  - 

Návrh na 3. zmenu rozpočtu, na prerokovaní ktorého bude prítomný aj primátor 

mesta Košice a Ing. Dlhý. Ak je potrebné, aby pri prerokovaní Zmeny 

linkového vedenia MHD bol prítomný primátor mesta, môže to byť ďalší bod, 

ak nie, tak sa prerokuje pred bodom rôzne. 

 

Hlasovanie č. 1 o programe: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov - Konštatoval, že program bol schválený. 

 

Overovatelia zápisnice: 

PhDr. Pavol Mutafov 

Mgr. Jozef Andrejčák 

 

––-     ––-     ––- 
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1. Návrh na 3. zmenu programového rozpočtu mesta Košice na rok 2010 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Privítal primátora mesta Košice p. Knapíka. 

Materiál k zmene programového rozpočtu majú prítomní v písomnej forme. 

Úvodné slovo k nemu prednesie primátor mesta.  

 

p. Knapík, primátor mesta Košice – Pred necelou hodinou skončila mimoriadna 

mestská rada, ktorá tento materiál, návrh na 3. úpravu programového rozpočtu 

mesta Košice na tento rok prerokovala s drobnými pripomienkami a prijala 

uznesenie, ktorým ho odporučila na najbližšie rokovanie mestského 

zastupiteľstva, ktoré bude 29.6.2010.  

Informácia o tom, ako sa vyvíjajú príjmy rozpočtu mesta, ktoré sú závislé od 

podielových daní, ktoré sa prerozdeľujú na centrálnej úrovni za jún v tomto 

roku, bola známa v pondelok v minulom týždni a sú to čísla, ktoré dramaticky 

rozhýbali a naplnili neistotu, ktorá tu bola od apríla t.r., aj keď centrálny 

správca ministerstvo financií nepotvrdilo žiadne korektúry a neavizovalo, že ten 

vývoj môže byť zlý. Boli isté signály, že rozpočet je zle nastavený a aj to, čo je 

dnes pripravené, nevychádza z podkladov, ktoré by už boli stopercentné, za 

ktorými by stáli vyjadrenia viacerých analytikov či už z národnej banky, alebo 

komerčných bánk, či ministerstva financií a zrejme chvíľu potrvá, kým sa 

dostanú k informáciám, na základe ktorých by to vedeli skorigovať. Ale aj 

podľa prognóz, ktoré vypracovali špecialisti a nezávislí experti a podľa 

aktuálnych čísel, ktoré sú k dispozícii za 1. polrok 2010, pripravili návrh, ktorý 

rieši financovanie mesta, mestských častí aj firiem, ktoré sú na mestský 

rozpočet naviazané tak, aby sa podmienky rozpočtového zákona naplnili. 

Rešpektovali to, čo je už rozbehnuté, no rád by poznal aktuálne informácie 

o čerpaní investičných účelových prostriedkov v jednotlivých mestských 

častiach, ktoré boli odsúhlasené, do akej výšky je reálny predpoklad ich 

čerpania. Určite by boli radi, keby sa polovica, či aspoň 30 – 20 % ušetrilo. 

Pripravená zmena sa týka aj mestských častí a dofinancovania. Na 2. polrok 

však bude treba prijať isté opatrenia vo vzťahu k mestským častiam, ktoré  

nebudú príjemné, no rovnako sa to týka aj Magistrátu mesta a toho, čo mesto 

financuje.  

Treba povedať, že situáciu skomplikovalo aj to, že mesto čelí dopadom 

povodní, čo sa prejavilo zvýšením nákladov a toto je potrebné dofinancovať. 

Toľko na úvod k situácii, v ktorej sa mesto nachádza. Treba ju vnímať v reáli 

a vysporiadať sa s ňou, lebo realita sa podstatne líši od doterajších predstáv. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK pre ekonomiku – Vo vzťahu k mestským častiam, je 

podstatná korektúra resp. viazanosť, ktorá sa týka ich podielu na dani z príjmov 

fyzických osôb. V materiáli je uvedené, prečo ide práve o takú sumu. V tabuľke 

je uvedené, ako sa to dotkne jednotlivých mestských častí, pokiaľ bude takýto 

návrh prijatý. Výpadok odhadujú zhruba na 7,5 mil. eur. Na poslednej strane je 

tabuľka vývoja podielových daní. Tak ako povedal pán primátor, nie sú to 

nejaké exaktné výpočty, je to istá aproximácia na základe toho, ako sa vyvíjala 

daň v minulom roku hlavne pre ten 2. polrok, kde nie sú žiadne signály, žeby to 
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malo byť lepšie. Ak sa to takto nastaví, tak ten výpadok bude taký, ako 

spomínal.  Ak sa k výpadku priráta dotácia zo štátneho rozpočtu, ktorú 

nechávali v rezerve, ktorá bola prijatá v apríli vo výške 1,6 mil. eur, tak ten 

výpadok je zhruba 5 mil. eur a percentuálne je rozdelený medzi mesto 

a mestské časti. 

Ostatné náležitosti týkajúce sa rozpočtu sú uvedené v materiáli.  

 

V rozprave vystúpili: 

 

p. Andrejčák, zástupca MČ Dargovských hrdinov – Spýtal sa na žiadosť ich mestskej 

časti, resp. na možné riešenie, lebo týmto krátením sa dostanú do veľmi zlej 

finančnej situácie a pre nešťastný dlh, ktorý má mestská časť, budú musieť 

siahnuť na rezervný fond, pretože s týmito 10 %-tami  a dlhom majú výpadok 

viac ako 8 mil. korún. Spýtal sa preto, ako to vyzerá so žiadosťou, s ktorou bol 

včera za primátorom mesta. Na miestnom úrade rozmýšľali aj nad možnosťou, 

žeby predložil na mestskom zastupiteľstve návrh na doplnenie uznesenia, ktoré 

hovorilo o 2. úprave rozpočtu, kde sú pre mestské časti zahrnuté isté finančné 

prostriedky na účelové akcie a či by sa tam nedala doplniť jedna veta, že 

mestská časť Dargovských hrdinov tieto finančné prostriedky bude môcť využiť 

na splácanie dlhu. Určite by im to veľmi pomohlo a majú kopu veci, kde by 

vedeli tie peniaze investovať. Každý vie, aké je to, keď sa zasahuje do 

rezervného fondu a oni ho v porovnaní s ostatnými mestskými časťami nemajú 

veľký. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK pre ekonomiku – Čo sa týka možnosti čerpať 

z účelových transferov, ich účel je podmienený uznesením miestneho 

zastupiteľstva. Mesto aj v minulom roku umožnilo niektorým mestským 

častiam takéto čerpanie prostriedkov aj na chod úradu, pokiaľ miestne 

zastupiteľstvo takto rozhodlo. Nie je potrebné, aby sa na úrovní mestského 

zastupiteľstva k tomu prijímalo špeciálne uznesenie. Stačí keď miestne 

zastupiteľstvo sa na tom zhodne a schváli účel. 

Čo sa týka rezervného fondu, upriamil pozornosť na jednu z príloh tohto 

materiálu a to sú fondy mesta, kde každý môže vidieť, ako hlboko siaha mesto 

na tento rezervný fond a aká minimálna čiastka mu ostáva pre ďalšie obdobia. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Nakoľko sa do diskusie už nikto nehlásil, 

uzavrel ju. Dal hlasovať o návrhu na uznesenie v znení, ako je predložené 

v materiáli. 

Rada starostov mesta Košice odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Košiciach 

predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 2: za 12, proti -, zdržal sa 1. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že návrh uznesenia bol schválený. 

 

––-     ––-     ––- 
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2. Materiály zaradené na rokovanie mestského zastupiteľstva  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Tak ako sa na začiatku rokovania dohodli, pre  

krátkosť času a vyťaženosť kolegov, program má každý k dispozícii, preto sa 

spýtal, či má niekto z prítomných k niektorému z predložených bodov 

pripomienky, okrem doplneného bodu, ktorý navrhol kolega p. Betuš k zmene 

linkového vedenia MHD. Nakoľko tak nie je dal hlasovať o uznesení, že všetky 

body programu Rada starostov berie na vedomie. Keďže minulá Rada starostov 

nebola uznášania schopná, navrhol hlasovať aj o 6. bodoch, ktoré mala 

prerokovať. Sú to tieto body: 

- Kúpa chaty Ždiar v k. ú. Kojšov od Lesy SR, štátny podnik 

- Zámena pozemku v k. ú. Kavečany 

- Zámena nehnuteľnosti v k. ú. Poľov 

- Dlhodobý prenájom „Hádzanárskej  haly na VŠA“ formou obchodnej verejnej    

súťaže 

- Predaj nebytového priestoru pre nájomcu PhDr. I. Friedmannovú na ul. 

Mlynská 1 

- Predaj pozemku v k. ú. Krásna pre Mikuláša Rjabinčáka a Kvetoslavu 

Rjabinčákovú do bezpodielového spoluvlastníctva 

Keďže ani k ním nikto nemal pripomienky, dal hlasovať o všetkých bodoch 

z Rady starostov mesta Košice č. 49 a č. 50. 

 

Hlasovanie č. 3: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že uznesenie bolo jednohlasne 

prijaté. 

 

Úplné znenie schváleného uznesenia: 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie tieto materiály zaradené na rokovanie 

mestského zastupiteľstva: 

1. Kúpa chaty Ždiar v k. ú. Kojšov od Lesy SR, štátny podnik 

2. Zámena pozemku v k. ú. Kavečany 

3. Zámena nehnuteľnosti v k. ú. Poľov 

4. Dlhodobý prenájom „Hádzanárskej  haly na VŠA“ formou obchodnej 

verejnej súťaže 

5. Predaj nebytového priestoru pre nájomcu PhDr. I. Friedmannovú na ul. 

Mlynská 1 

6. Predaj pozemku v k. ú. Krásna pre Mikuláša Rjabinčáka a Kvetoslavu 

Rjabinčákovú do bezpodielového spoluvlastníctva 

7. Predaj pozemku v k. ú. Nižná Úvrať pre Národnú diaľničnú spoloč., a. s. 

8. Predaj pozemku v k. ú. Malá Lodina pre Štefana Výrostka a Annu 

Výrostkovú  do bezpodielového spoluvlastníctva 

9. Predaj pozemku v k. ú. Šebastovce pre Národnú diaľničnú spoločnosť, a. s. 

10. Predaj pozemkov v k. ú. Ružín pre Ing. Radoslava Vasiľáka a Ing. Silviu 

Vasiľákovú do bezpodielového spoluvlastníctva 



 5 

11. Predaj pozemkov v k. ú. Myslava pre Milana Durilu a Annu Durilovú do 

bezpodielového spoluvlastníctva 

12. Predaj pozemku v k. ú. Myslava pre RNDr. Máriu Javnickú 

13. Založenie a členstvo v záujmovom združení právnických osôb Koalícia 

2013  a doplnenie a úprava štatútu Košice EHMK, n. o. 

14. Informácia  o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ a odpredaji 

majetku mesta Košice 

15. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov MZ 

16. Rozbor hospodárenia mesta Košice k 31. 3. 2010 vrátane RO a PO 

17. Informácia o výsledkoch hospodárenia OS s účasťou mesta  za rok 2009 

18. Návrh na zmenu a doplnenie VZN č. 113 o úhradách za poskytovanie 

sociálnych služieb v pôsobnosti územnej samosprávy mesta 

19. Návrh novely Pravidiel prenajímania majetku mesta Košice a prípadov 

hodných osobitného zreteľa pri prenajímaní majetku mesta a pri vecných 

bremenách 

20. Zmeny v radách škôl a školských zariadení – návrh na zmenu 

21. Príprava projektu „SPES – Uľahčenie sociálnej integrácie našich 

dôchodcov“ 

22. „Košice na mapu Európy nielen v roku 2013“  - príprava projektu 

23. Hodnotiaca správa plnenia úloh Akčného plánu PHSR – 2009 

24. Košice – Európske hlavné mesto kultúry 2013, výročná správa 2009 

25. Informatívna správa o prínosoch členstva združeniach za II. polrok 2009 

26. Stratégia  rozvoja, budovania a využívania siete partnerských miest mesta 

Košice 

27. Vyhodnotenie zimnej údržby v sezóne  r. 2009 – 2010 

28. Rámcová obsahová náplň rokovaní MZ na II. polrok 2010 

29. Odňatie nehnuteľného majetku zo správy Mestskej časti Košice – Staré 

mesto:  detské jasle na Jesennej 12 v Košiciach 

30. Zverenie nehnuteľností vo vlastníctve mesta Košice,  k. ú. Jazero, lokalita 

Azovská a Čiernomorská do správy Správe mestskej zelene v Košiciach 

31. Zverenie nehnuteľností vo vlastníctve mesta Košice, k. ú. Terasa, lokalita 

Moldavská do správy Správe mestskej zelene v Košiciach  

32. Zverenie častí pozemkov vo vlastníctve mesta Košice, k. ú. Nové 

Ťahanovce, v lokalite Budapeštianskej ulice do správy Mestskej časti 

Košice – Sídlisko Ťahanovce 

33. Zverenie pozemkov vo vlastníctve mesta Košice, k. ú. Ťahanovce, v 

lokalite ulíc na Hájiku, Jazvečia a Brusnicová do správy Mestskej časti 

Košice – Ťahanovce  

34. Zmena uznesenia MZ v Košiciach č. 979 zo dňa 27. - 28. 10. 2009 

35. Dlhodobý prenájom časti pozemku v k.ú. Severné mesto za účelom 

realizácie vjazdu do areálu UVL pre Univerzitu  veterinárskeho lekárstva a 

farmácie v Košiciach 

36. Dlhodobý prenájom pozemku pri ZŠ Drábova 

37. Priamy prenájom pozemkov v k. ú.  Severné mesto za účelom ich 

majetkovoprávneho vysporiadania pod stavbou a zastavanou plochou pre 

vlastníkov Vladimíra Mosorjáka a manželku Eriku Mosorjákovú 
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38. Priamy prenájom pozemku za účelom realizácie statickej dopravy v rámci 

stavby „Riešenie statickej dopravy na Talinskej ulici  v Košiciach“ 

39. Priamy prenájom časti pozemkov v k. ú. Furča za účelom realizácie 

prístupového chodníka a vozidlovej komunikácie pre SKEBYT spol. s r.o. 

Košice 

40. Priamy  prenájom pozemkov  v  k. ú. Terasa  na Triede SNP č. 83 za 

účelom vybudovania dvoch  kontajnerovísk  pre  MČ Košice – Západ 

41. Priamy prenájom pozemkov v k. ú. Brody na ulici Medzi mostmi pre 

SLOVNAFT, a. s. 

42. Priamy prenájom pozemkov v k. ú. Skladná a v k. ú. Terasa pre SMMK, s. 

r. o. za účelom zriadenia staveniska, výstavby a prekládky komunikácií a 

inžinierskych sietí v rámci stavby: „Prestavba zimného štadiónu – 

parkovací dom“ 

43. Zámena pozemkov v k. ú. Myslava vo vlastníctve mesta Košice a Ing. Evy 

Timkovej s finančným vyrovnaním v prospech mesta Košice 

44. Zámena pozemkov v k. ú. Krásna medzi Mestom Košice a Ing. Rudolfom 

Harčaríkom a Mgr. Máriou Harčaríkovou 

45. Zámena pozemku v k. ú. Myslava  vo vlastníctve mesta Košice za  

pozemok v k. ú. Myslava v podielovom spoluvlastníctve Michala Mikitu v 

podiele 1/5 k celku 

46. Zámena  pozemkov v k. ú. Stredné mesto medzi firmou AUPARK Košice, 

spol. s r.o. a mestom Košice 

47. Odpredaj nebytového priestoru pre nájomcu GRAPHITES  s. r. o. na ul. 

Hlavná 116 

48. Odpredaj nebytového priestoru pre nájomcu AK NIŽNÍK, spol.  s r. o. na 

ul. Kováčska č. 21 

49. Zníženie vyvolávacej ceny 5 voľných bytov na predaj formou verejnej 

dražby schválených uzneseniami MZ č. 822 a č. 825 zo dňa 13.5.2009 

50. Zrušenie častí uznesení Mestského zastupiteľstva v Košiciach č. 823 zo 

dňa 13.5.2009 a č. 1079 zo dňa 23.2.2010 o predaji bytov v bytovom dome 

na ul. Baltická 18 formou verejnej dražby 

51. Predaj pozemkov pod garážami v užívaní fyzických osôb. 

52. Predaj pozemkov v k. ú. Malá Lodina pre Emíliu Buglociovu 

53. Predaj nehnuteľností v k. ú. Barca pre MČ Košice – Barca 

54. Predaj pozemkov v k. ú. Terasa  pre MUDr. Petra Piovarčiho a MUDr. 

Tatianu Piovarčiovú do bezpodielového spoluvlastníctva 

55. Predaj pozemku v  k. ú. Južné mesto vo vlastníctve mesta Košice pre DD 

REAL INVEST a.s. 

56. Predaj pozemkov v k. ú. Čermeľ pre Ing. Ladislava Milčeviča a Teréziu 

Milčevičovú do bezpodielového spoluvlastníctva 

57. Predaj pozemkov v k. ú. Čermeľ pre Luciu Jevčákovú 

58. Predaj pozemkov pre výstavbu garáží v k. ú. Grunt formou dobrovoľných 

dražieb 

59. Predaj pozemku a stavby v  k. ú. Grunt formou dobrovoľnej dražby 

60. Predaj pozemku v k. ú. Furča pre K 1, s. r. o. 

61. Predaj pozemku v k. ú. Košické Hámre pre Ing. Petra Toronského 
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62. Predaj pozemku v k. ú. Košické Hámre pre Máriu Dudrovú 

63. Predaj pozemku v k. ú. Krásna  pre  STELMO a.s. Košice 

64. Predaj pozemku v k. ú. Košická Nová Ves pre Ing. Ivana Petríka a  Ing. 

Katarínu Petríkovu do bezpodielového spoluvlastníctva 

65. Predaj pozemku v  k. ú. Nižný Klátov vo vlastníctve mesta Košice do 

podielového spoluvlastníctva pre Martu Čikovú, Juditu Semivanovú a 

Juraja Semivana pre každého v podiele 1/3 k celku 

66. Predaj pozemku v k. ú. Terasa  pre Ing. Vladimíra Podstránskeho 

 

––-     ––-     ––- 

 

3. Riešenie zmien linkového vedenia MHD v meste Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Odovzdal slovo predkladateľovi tohto bodu, 

 starostovi MČ Sídlisko - Ťahanovce p. Betušovi. 

 

p. Betuš, starosta MČ Sídlisko – Ťahanovce -  Došlo k zmene linkového vedenia, no  

takéto rozhodnutie bez vedomia mestských častí, napríklad aj ich, nie je dobré. 

Už má na stole petície, je terčom útokov občanov. Bol zrušený spoj č. 18 

a nechcel rozoberať ďalšie detaily, ale napríklad na včerajšie miestne 

zastupiteľstvo z Dopravného podniku mesta Košice neprišiel nikto. Z mesta 

prišiel p. Cichanský, ktorý povedal to, čo povedať mohol a vedel. Je veľká 

nespokojnosť a zajtra idú na Dopravný podnik mesta Košice riešiť tieto veci. 

Ide o to, že sa jednoducho vylepili zmeny časov liniek a v piatok bol na 

zastávkach zmätok. Dostali petíciu zamestnancov firmy Labaš, ktorí sa nevedia 

dostať načas do práce, lebo ľudia do roboty dochádzali len tak, tak, vedenie im 

to tolerovalo a v súčasnosti, po tejto zmene, nemajú šancu prísť do práce načas. 

Navrhol preto jedno uznesenie v znení: 

Rada starostov mesta Košice žiada mesto Košice a vedenie Dopravného 

podniku mesta Košice, a.s., aby každú zmenu v linkovom vedení MHD 

uskutočňovali až po prerokovaní s mestskými časťami a po zohľadnení ich 

pripomienok. 

Poprosil, aby sa takéto uznesenie prijalo a aby sa aj v praxi realizovalo. Zajtra 

budú musieť bojovať na Dopravnom podniku mesta Košice, aby vyšli v ústrety 

ľuďom, ktorí nevedia do iných mestských častí prísť načas do práce. A je tu 

teraz zbytočná nervozita, ľudia sú nahnevaní, nadávajú na celú samosprávu. Ide 

o to, aby mesto Košice i DPMK pred podpisom takejto zmeny sa spýtali 

mestských častí, či je to pre ne dobré. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K tomu mohol povedať len toľko, že v čase, keď  

sa o tom rozhodovalo bol mimo Košíc i mimo Slovenska, ale pamätá sa, že keď 

sa 12. mája vrátil, mal kópiu listu z DPMK na stole, kde bolo oznámené, že 

linka č. 34 sa bude deliť na linky 36 a 34 a linka č. 18 pôjde na Furču. Nevie, či 

takýto list dostali ostatné mestské časti. Na KVP sú tiež pripomienky, aj keď nie 

takého radikálneho charakteru. Pamätá však, že pri veľkých zmenách linkového 
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vedenia MHD, boli na Rade starostov zástupcovia DPMK, kde sa o tom 

diskutovalo. Nevie prečo to tak nebolo aj teraz. 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske – V navrhnutom uznesení je výraz „po  

zohľadnení všetkých pripomienok“, no každý vie, že k stopercentnej dohode 

nikdy nedôjde. Možno niektoré pripomienky nebudú môcť byť zo strany 

DPMK zapracované z objektívnych dôvodov, preto by bolo vhodné zmeniť iba 

to slovíčko na nejaký vhodnejší výraz, napr. „po oboznámení sa 

s pripomienkami“, alebo niečo podobné. Ide o to, že takto je to dosť tvrdé, ináč 

tento návrh podporuje. 

 

p. Knapík, primátor mesta Košice – Aj k nemu začínajú chodiť veci, ktoré reagujú 

na túto skutočnosť. Ak o stanovisko mestskej časti Sídlisko – Ťahanovce nebolo 

požiadané, tak je to opäť niečo, čo zahaprovalo. Určite budú na to reagovať 

a preveria situáciu. Dohoda bola taká, že to budú minimálne korektúry 

a nejakým zásadným spôsobom veci neovplyvnia. Celý proces mal smerovať 

k tomu, aby sa ušetrilo na sedle, kde nie je nápor, pričom špička by mala ostať 

zachovaná. Je požiadavka šetriť náklady, lebo vozokilometrov je veľa, 

prostriedky nie sú, takže treba urobiť také úpravy, ktoré sa nedotknú zásadným 

spôsobom ani cestujúcich a tí, ktorí cestujú v čase sedla, tak ak potrebuje niekde 

cestovať, tak sa môže stať, že bude cestovať dlhšie, ale raňajšia a poobedňajšia 

špička nemala byť dotknutá. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Je tu návrh na uznesenie, ktorý navrhol p. Betuš. 

 Dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 4: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že návrh bol jednohlasne prijatý. 

 

Úplný text prijatého uznesenia. 

Rada starostov mesta Košice  

žiada  

mesto Košice a vedenie DPMK a. s., aby každú zmenu v linkovom vedení MHD 

uskutočňovali až po prerokovaní s mestskými časťami a po prerokovaní ich 

pripomienok. 

 

––-     ––-     ––- 

 

4. Rôzne 

 

p. Knapík, primátor mesta Košice – Aj na predchádzajúcom rokovaní mestskej rady aj  

teraz na Rade starostov bola načrtnutá otázka pomoci a spolupráce obciam, 

ktoré boli postihnuté povodňou. Pán starosta Mutafov avizoval, že mestská časť 

je pripravená poskytnúť nejaké finančné prostriedky. Keď to analyzovali, tak 

tých možností je niekoľko. Pokiaľ sú ostatné mestské časti pripravené, okrem 
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tých, ktoré samé boli negatívne dotknuté povodňami, ako mestské časti 

Džungľa, Ťahanovce, Krásna, tak každá pomoc je vítaná. Môžu sa dohodnúť na 

nejakej forme. To, čo mesto realizovalo veľmi rýchlo a pokúsilo sa zo svojej 

úrovne pomáhať tým obciam, ktoré boli vo väčšej miere postihnuté, než 

samotné Košice, tak toto sa uskutočnilo, aj sa uskutočňuje. Ak by sa Rada 

starostov zhodla na tom, že vytvorí nejaký spoločný fond, na ktorý mestské 

časti prispejú, potom Rada starostov o tom spoločne rozhodne, či to už bude 

pomoc v prospech dotknutých občanov aj z mesta Košice, lebo aj v Džungli, aj 

v Krásnej, aj v Ťahanovciach boli zatopené a poškodené domy, možno treba 

sanovať murivo, omietky, čiže aj Košičanom by bolo treba pomôcť. Ak Rada 

starostov zváži, že pomoc treba adresovať mimo Košíc, tak by sa aj o tom 

mohlo rozhodnúť. Môže to byť aj takou formou, že to pôjde na osobitný 

podúčet, ktorý zriadi mesto Košice. Myslí si, že aj utorkové zastupiteľstvo 

môže rozhodnúť o nejakej čiastke, ktorá môže byť na tento účel poskytnutá, aj 

keď tých zdrojov nie je veľa. No solidárnosť je niekedy veľmi dôležitá.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Myslí si, že tu nie je o čom diskutovať, lebo  

ľudia boli dotknutí jednak samotnou vodou,  ale aj tým, čo voda spôsobila a to 

zosuvmi pôdy a to postihnutým obyvateľom veľmi znepríjemnilo život, možno 

aj znemožnilo. Na mestské zastupiteľstvo by sa mohol pripraviť nejaký model 

a mestské časti sa k tomu pripoja. Jednoznačne je ochota mestských častí 

zapojiť sa do toho a urobiť to cez jeden fond.  

Nakoľko už neboli žiadne príspevky do toho bodu, uzavrel bod rôzne. 

 

––-     ––-     ––- 

 

 Program 50. Rady starostov mesta Košice sa vyčerpal. Predseda Daniel Rusnák 

poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

               Daniel Rusnák 

        predseda Rady starostov 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 28.6.2010 

Za správnosť: Mária Lapšanská 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

PhDr. Pavol Mutafov .................................... Podpísal dňa: 27. 7. 2010 

 

Mgr. Jozef Andrejčák .................................... Podpísal dňa: 27. 7. 2010 
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